
 

1 
 

 

Verslag portefeuillehoudersoverleg Economie 28-5-

2025 
 
Aanwezig:  

Leon van de Moosdijk    Asten (voorzitter) 

Marko van Dalen     Bergeijk 

Stan van der Heijden    Best 

Hetty van der Hamsvoort   Bladel 

Tom Oomen     Deurne 

Leon Kox      Eersel  

Frans Stravers     Geldrop-Mierlo 

Martien Bankers     Gemert-Bakel 

Robert Groenewoud    Heeze-Leende  

Martijn de Kort     Helmond 

Ron van den Berkmortel    Laarbeek 

Corine van Overdijk    Oirschot 

Frank Rombouts     Reusel-De Mierden 

Patrick van der Broeck    Someren 

Jan Boersma     Son en Breugel 

Mieke Theus     Valkenswaard 

Thomas van Broekhoven   Veldhoven 

Susan van de Goor    Waalre 

Stijn Smeulders     Provincie Noord-Brabant 

Afgemeld:  

Jordy Drieman     Cranendonck 

Stijn Steenbakkers    Eindhoven 

Bertje van Stiphout    Nuenen 

 

1. Opening, vaststellen agenda en mededelingen  
• Voorzitter opent de vergadering en heet de deelnemers welkom. 

• Vaststellen van de agenda (inclusief eventuele wijzigingen). 

- De agenda is vastgesteld.   

• Kort overzicht van mededelingen. 

 Verslag vorige vergaderingen van poho  

- Opmerking vanuit de Kempen over de notulen van de vorige vergadering over de 

aanhaking van het sociaal domein in de aanpak voorzieningen. Aangegeven wordt 

dat hierin wordt voorzien door bestuurlijk een linking pin te organiseren tussen 

afgevaardigde sociaal domein en de bestuurlijke aansturing van het voorzieningen 

vraagstuk. 

 Toelichting werkwijze vaststellen verslag poho 

- Het verslag zal binnen 5 werkdagen bij de voorzitter en vice voorzitter zijn. Na hun 

akkoord zal het verslag naar de deelnemers van het poho gestuurd worden. Deze 

hebben 5 werkdagen om hierop te reageren, daarna zal het automatisch vastgesteld 

en gepubliceerd worden.  

 Vervolgaanpak voorzieningen, bekostigingssystematiek en regionale (uitvoerings) 

strategie en programmering (bijlage 1.1 en 1.2) 

https://static.metropoolregioeindhoven.nl/assets/Poho-verslagen-2025/26-maart-2025-vergadering-poho-economie.pdf
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- Vraag wordt gesteld hoe in de aanpak lokale en regionale voorzieningen zich 

verhouden. Uitgangspunt is dat gemeentes over lokale programmering gaan. Daar 

waar voorzieningen in de regionale scope liggen zal verdere regionale afstemming 

aan de orde zijn. In de aanpak worden in principe afspraken gemaakt, deze worden 

in de uitwerkfase nader onderbouwd. 

 Bovenregionale samenwerking; procesupdate over samenwerkingsagenda/afspraken 

en bestuurlijk proces  

- Opmerking vanuit de Provincie. De memo is gelezen en samenwerking zoeken is 

verstandig, echter geeft de provincie aan dat de regio zelf verantwoordelijk is voor de 

werklocaties en roept op dat grootschalige functies in de eigen regio moeten landen.   

 

2. Presentatie Stimuleringsfonds  
Toelichting: Het poho wordt a.d.h.v. een presentatie meegenomen in het Stimuleringsfonds 

project Smart Urban Mix. 

Besproken:  

• Presentatie gegeven over het Smart Urban Mix project.  

• Er is een toelichting gegeven over de stand van zaken van het stimuleringsfonds. Er zijn 

28 projectvoorstellen binnen gekomen. Het advies aan het DB is om voor 24 voorstellen 

van een positief advies te voorzien. Gevraagd is aan de verschillende gemeentes om hier 

ook een ambassadeursrol in te pakken en deze projecten onder de aandacht te brengen. 

Hiervoor werd naar ondersteuning gevraagd om het onderwerp goed onder de aandacht 

te brengen. De adviesgroep is bezig met een communicatieplan en de MRE werkt deze 

verder uit. Deze zal gedeeld worden met de bestuurder zodat hier input op gegeven kan 

worden.  

 

3. Bedrijventerreinen/werklocaties  
Toelichting: In het vorige poho is in principe ingestemd met de conceptteksten voor de 

Uitvoeringsagenda RPW, met het verzoek om nog een aanscherping op de zeef op te 

nemen. De uitwerking daarvan wordt ambtelijk en bestuurlijk afgestemd via de sub regionaal 

trekkers. Daarnaast zijn afspraken gemaakt over een nieuwe bestuurlijke 

aansturingsstructuur. Intussen wordt ambtelijk gewerkt aan nadere uitwerking van de 

prioritaire opgaven, zodat daarover besluitvorming kan plaatsvinden op de Omgevingsdag 

van december 2025.  

Besproken:  

- Geen bezwaar om het woord ''kantoren'' aan te passen naar ''zelfstandige kantoren'' 

in de teksten omtrent de zeef in de uitvoeringsagenda. Deze teksten gaan ook naar 

de Omgevingsdag.   

- Gemeente Eersel heeft aangegeven het proces niet te willen frustreren, ook niet op 

de Omgevingsdag. Ze geven aan zich wellicht te onthouden van stemmen. De 

provincie heeft in kaart gebracht wat de opties hiervoor zijn. De twee opties zijn de 

teksten vast te stellen zonder instemming van gemeente Eersel of de teksten vast te 

stellen als GS. Beide opties zullen in de realisatie van de betreffende locaties in 

Eersel tot afstemmingsvraagstukken leiden. Dit hoeft vaststelling van de 

Uitvoeringsagenda echter niet in de weg te staan.      

- Er is aangegeven dat de ambtelijke werkgroepen voor uitwerking van de prioritaire 

acties allemaal bemenst zijn. De A2 gemeentes geven aan een ander signaal 

hierover te hebben ontvangen.  
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- Na verschillende opmerkingen over de ‘Opdrachtomschrijving prioritaire acties’ is het 

voorstel om de memo aan te passen en de laatste zin van de eerste alinea onder het 

kopje ‘Uitwerking locaties grootschalige logistiek’ (In hoofdstuk 2.2.4 ...werkmilieus) te 

schrappen. Hier is iedereen mee akkoord.  

- Gemeente Oirschot geeft aan voor de Omgevingsdag besluitvorming over 

bedrijventerrein De Scheper te willen agenderen. Daarvoor zal z.s.m. een overleg 

ingepland worden met Gemeente Oirschot, de bestuurlijke trekkers, waterschap en 

de provincie.  

 

4. Concept Voortgangsrapportage Regiodeal  
Toelichting: Jaarlijks voor 15 juni dient ambtelijk een concept voortgangsrapportage met VRO 

gedeeld te worden. Dit ter voorbereiding op definitieve indiening t.b.v. Rijk Regio overleg in 

het najaar. De nu voorliggende concept voortgangsrapportage gaat over de periode 

november en december 2024. En geeft een doorkijk over de planning 2025. 

Besproken:  

• Voorstel om deze concept voortgangsrapportage met een positief advies richting het DB 

sturen.  

 

5. Ingekomen stukken (10.35 – 10.45 uur) 
• Geen vragen bij de ingekomen stukken.  

 

6. Rondvraag en sluiting (10.45 – 11.00 uur) 
• Gemeente Bladel heeft gevraagd of de Beethoven maatregelen wellicht steun kunnen 

bieden in de acute nood in investering in nieuwkomers onderwijs in de Kempen. Het 

signaal wordt in het brede vraagstuk van voorzieningen meegenomen.   

• De voorzitter sluit de vergadering.  


